
PROTOKÓŁ NR 40  

 

 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Społecznej  

z dnia 16.01.2018 

 

 

 

          W posiedzeniu brało udział czterech członków Komisji Infrastruktury 

Społecznej oraz wójt gminy pan Andrzej Pietrula.  

 

 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Omówienie i zatwierdzenie planu pracy  Komisji Infrastruktury Społecznej na 

rok 2018. Zmiany w statucie Komunalnego Związku Gmin Regionu 

Leszczyńskiego.  

4. Pytania, wnioski, interpretacje radnych. 

5. Zakończenie. 

 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

Plan pracy Komisji stanowi załącznik nr 2. 

 

Ad.1. 

 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała przewodnicząca pani Małgorzata 

Tarnowska, która przywitała i złożyła życzenia noworoczne obecnym członkom 

Komisji Infrastruktury Społecznej.  

Ad. 2.  
 

Uwag do proponowanego porządku posiedzenia oraz do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Komisji nie zgłoszono. Przewodnicząca przystąpiła do jego realizacji. 

Ad.3. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła projekt planu pracy Komisji na 2018 rok, 
celem analizy i akceptacji przez członków Komisji. 

Ad.4. 
 

Pytania, wnioski, interpretacje radnych. 

 

Plan Pracy Komisji na rok 2018 został przyjęty jednogłośnie, nie wnosząc żadnych 

uwag. Wobec powyższego Przewodnicząca Komisji przeszła do drugiego tematu 

posiedzenia dotyczącego zmian w statucie KZGRL, jednocześnie prosząc pana 

wójta o omówienie zmian.  



W obecnej sytuacji gmina ma podjętą uchwałę dotyczącą tylko odpadów. 

Uchwałę o utrzymaniu czystości Rada Gminy będzie podejmowała w całości 

odnośnie powietrza i odpadów. Drugą uchwałę jaką Rada Gminy będzie 

podejmować, dotyczy zniesienia odprowadzania przez gminę składki do KZGRL. 

W związku z tym koszty utrzymania związku poniosą mieszkańcy – wyjaśnił wójt. 

 

Radny Piotr Majchrzak – zapytał czy w związku ze zmianami w statucie KZGRL 

Rada Gminy będzie miała wpływ na decyzje np. o częstotliwości odbioru odpadów 

lub ceny za odpady. 

Wójt – odpowiedział, że do związku reprezentowana jest jedna osoba z gminy. 

Podczas zjazdu związku, wypracowywane są kompromisy. Ta osoba ma prawo 

głosować, czyli może przedstawiać postulaty. 

 

W dalszej części posiedzenia radni zadali pytania:  

 

Radny Stanisław Żabicki – do kiedy w Urzędzie, można składać wnioski na 

remont zabytków. Radny nawiązał do remontu bramy wjazdowej na cmentarz 

parafialny w Pawłowicach. 

Wójt – odpowiedział, że wnioski można składać corocznie do października. 

 

Radny Piotr Majchrzak – czy już wiadomo, kiedy będzie ogłoszony nabór na 

Dyrektora Gminnego Centrum Kultury i kto będzie ustanawiał zapisy do 

kalendarza imprez na rok 2018. Radny zapytał, czy GCK będzie połączone z 

biblioteką i sportem. W swojej wypowiedzi Radny uważa, że nabór na Dyrektora 

GCK powinien zostać przeprowadzony w drodze konkursu. W związku z tym 

proponuje stworzyć warunki konkursu podobnie jak w innych gminach. Radny 

uzasadnił, że należy wybierać demokratycznie.  

Wójt – odpowiedział, że do końca lutego będzie wybrany Dyrektor Centrum 

Kultury w Krzemieniewie drogą pozakonkursową zgodnie z przepisami. 

Połączenie GCK i biblioteki pozostanie jak dotychczas. Doświadczenie  pokazało 

np. w gminie Poniec, że połączenie kultury ze sportem nie zdało egzaminu. 

 

Radna Katarzyna Wysocka – zapytała p. wójta, czy jest już pewne, że p. 

Dyrektor kończy pracę w GCK i czy jest kandydat na to stanowisko. 

Radna zapytała jaki jest postęp w sprawie wniosku od p. Łucji który wpłynął  

na ostatniej sesji Rady Gminy. 

Wójt – odpowiedział, że na obecną chwilę nie ma kandydata na stanowisko 

Dyrektora GCK. Natomiast obecna p. dyrektor będzie pełnić obowiązki do końca 

lutego br. 

Odnośnie wniosku p. Łucji wójt poinformował, że nie będzie interweniował w tej 

sprawie, ponieważ jest to sprawa pomiędzy p. dyrektor GCK, a p. Łucją. 

 

Radna Małgorzata Tarnowska – zgłosiła że na ul. Kwiatowej w Garzynie 

podczas prac związanych z budową kanalizacji została uszkodzona rura od 

kanalizacji deszczowej. 

Wójt odpowiedział, że działania zostały już podjęte i szkoda została zgłoszona  

do naprawy. 

 

Podsumowując, komisja wnioskuje o przeprowadzenie konkursu na stanowisko 

Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie.  

 

 

 



Ad.5. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji dziękując 

wszystkim uczestniczącym, zakończyła posiedzenie. 

 

 

 

 

    
Protokołował 

 

T.S 

 

 

Członkowie Komisji:                                                                    Przewodnicząca Komisji: 

                                       

Piotr Majchrzak                                                                              Małgorzata Tarnowska 

 

................................... 

 

Katarzyna Wysocka 

 

................................... 

 

Stanisław Żabicki 

 

....................................... 

 


